
Aan: de leden van Stadsdeelcommissie Zuid

Betreft: Vergunningsaanvraag Geessinkbrink 7 - Zorgen over concentratie zorgvoorzieningen in Wesselerbrink

Geachte wethouder en raadsleden.

Wij maken ons grote zorgen over de vergunningsaanvraag voor het ombouwen van het pand aan de Geessinkbrink 7 
tot een woonvoorziening voor personen met een VG6-indicatie. In de wijk Wesselerbrink is al sprake van een 
oververtegenwoordiging van zorgvoorzieningen voor kwetsbare doelgroepen, zoals aan de Lintveldebrink en de 
Vlierstraat. Uit de ervaringen in deze gebieden blijkt dat dit regelmatig leidt tot overlast en een verslechtering van de 
leefbaarheid voor de omwonenden.

Daarnaast toont de Omgevingseffectenrapportage aan dat Wesselerbrink al negatief opvalt binnen Enschede als het 
gaat om de gezondheid van haar inwoners. De gemiddelde gezondheidsscore ligt hier aanzienlijk lager dan in de rest 
van de stad. Het verder concentreren van zorginstellingen voor kwetsbare groepen in deze wijk draagt niet bij aan 
een gezonde leefomgeving en roept de vraag op of een evenwichtige spreiding van dergelijke voorzieningen binnen 
Enschede niet noodzakelijk is.

Wij verzoeken u dringend om deze zorgen serieus te nemen en de wijkraad en omwonenden actief te informeren 
over de overwegingen bij deze vergunningsaanvraag. Daarnaast vragen wij u te overwegen of Wesselerbrink nog 
meer van dit soort voorzieningen kan dragen, of dat een betere spreiding binnen de stad wenselijk is.

Wij zien uw reactie graag tegemoet en hopen dat u op korte termijn het gesprek met de wijk en haar bewoners 
aangaat.

Met vriendelijke groet,

Namens Wijkraad Wesselerbrink

Kenan Boz

Voorzitter


